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Zápis z jednání Krajské odborné rady represe  

konaného dne 9. prosince 2021 v Restauraci Braník 
 

Přítomni za KORR:  

Vedoucí KORR – p. Milan Růžička 

Benešov – p. Petr Štěpánek 

Beroun – p. Jaroslav Ubl 

Kladno – p. Hugo Laitner 

Kolín – p. Karel Wiedermann 

Kutná Hora – p. Pavel Mátl  

Mělník – p. Pavel Gerberg 

Nymburk – p. Martin Král 

Praha-západ – p. Jan Posluh 

Příbram p. Martin Spilka 

Rakovník – p. Ladislav Dvořák 

 

Omluveni zástupci okresů: Mladá Boleslav, Praha-východ 

 

Dále přítomni: 

Starosta KSH Středočeského kraje: p. Oldřich Lacina 

Náměstkyně starosty KSH a starostka OSH Kolín: pí. Kamila Havlínová 

 

Zapisovatelka: Petra Myslínová Cejpková 

 

1/ Zahájení – jednání bylo zahájeno p. Růžičkou v 17.10 hod., který přivítal přítomné zástupce 

KSH Středočeského kraje a také pana Wiedermanna, jenž je novým členem KORR za OSH 

Kolín. Posléze se představil p. Mátl, nový člen KORR za okres Kutná Hora.  

 

2/ Zhodnocení soutěže O pohár starosty KSH – p. Růžička poděkoval p. Gerbergovi, dále 

OSH Mělník a SDH Cítov za výbornou přípravu celé akce, včetně přípravy zázemí pro rozhodčí 

a catering. Následně zhodnotil některé negativní jevy, které se na soutěži vyskytly. Tyto jevy 

spočívaly převážně v nesportovním chování některých závodníků (např. projevy vzteku 

odhozením přílby, výkřiky vulgarit atd). Všechny tyto projevy byly zaznamenány u kategorie 

muži, žádný u kategorie žen. P. Růžička upozornil na to, že každá soutěž se řídí schválenými 

propozicemi a svým podpisem na přihlášce zúčastněné družstvo vyjadřuje souhlas 

s podmínkami soutěže.  

 

Několik dnů po soutěži byla starostovi KSH zaslána stížnost (emailem) od SDH Lomec, který 

požadoval anulování výsledků soutěže s poukázáním na skutečnost, že nebylo možno 

vyzkoušet soutěžní stroj, ale proběhlo pouze zaškolení. Tento aspekt však byl v propozicích 

soutěže jasně uveden, tudíž stížnost byla vyhodnocená jako bezpředmětná.  

 

Posléze p. Růžička uvedl zamyšlení se nad formátem soutěže do dalších let, zda ponechat 

letošní formát 24 družstev mužů a 24 družstev žen, preferuje pro příští kola zvolit formát 12 a 

12 s tím, že by soutěž „běžela“ na 2 pokusy.  

 

Posléze je předáno slovo p. Gerbergerovi – také on se domnívá, že soutěž byla připravena velmi 

dobře, chování některých závodníků považuje za nedůstojné a nepřístojné. Výjimkou není ani 

odhazování odpadků. Ohledně počtu soutěžních družstev souhlasí s p. Růžičkou, neboť již letos 

se stalo, že některé okresy nevyslaly po dvou týmech z každé kategorie, z tohoto důvodu by 
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zvolil též formát 12 a 12. K tomuto doplňuje p. Růžička, že by již bylo v kompetenci každého 

OSH, zda by vyslalo jako zástupce svého vítěze okresního kola v PS či zvolí jinou formu 

nominace této účasti.  

 

Posléze se k dané soutěži vyjádřil p. Spilka – dle jeho názoru byla soutěž připravena dobře, 

upozornil však na problém, který nastal u spoje „B“ ve stroji (došlo k jeho rozpojení z důvodu 

chybějící západky). U formátu soutěže by ponechal počty 24 a 24.  

 

P. Laitner – soutěž hodnotí jako dobře připravenou, zmínil pouze situaci, k níž došlo u jednoho 

z reprezentujících družstev OSH Kladno. Družstvo zaslalo elektronicky přihlášku do soutěže, 

avšak nepřivezlo již potvrzenou přihlášku s razítkem OSH. Přesto byli vpuštěni do soutěže. P. 

Růžička k tomu dodává, že toto není úplně správné, avšak je podstatné, že elektronická 

přihláška byla na KSH před soutěží zaslána.  

 

Pí. Havlínová – reaguje na diskuzi ohledně nesportovního chování některých družstev, zde 

uvádí, že problematickým družstvem byl SDH Starý Kolín, za chování svých reprezentantů se 

omlouvá a informuje, že došlo k opatřením, aby se již situace neopakovala.  

 

P. Král – soutěž by měla příští rok proběhnout na Nymbursku, je počítáno s termínem 28. září, 

jako místa konání jsou zvažovány lokality Sloveč či Kňov. 

 

Resumé: Krajská odborná rada represe bere na vědomí termín 28. září 2022 jako termín 

konání soutěže O pohár starosty KSH, a sice na okrese Nymburk. Zvažované lokality jsou 

Sloveč či Kňov.  

 

Posléze p. Král vznesl dotaz ohledně rozhodčích – zde reagoval p. Spilka – rozhodčí zajišťuje 

pořádající okres s tím, že v případě nedostačujícího počtu rozhodčích oslovoval další okresy. 

P. Král přislíbil prověřit možnosti rozhodčích na OSH Nymburk a uvedl, že je třeba opravdu 

dbát na dodržování propozic, což je důležité i proto, že se jedná o krajskou soutěž na určité 

úrovni.  

 

Opět proběhla krátká diskuze nad počtem soutěžících družstev, p. Král se přiklání spíše 

k modelu 12 a 12, aby akce byla prestižnější, p. Gerberg navrhuje ponechat 24 a 24, nakonec 

bylo domluveno, že p. Král prověří kapacitní možnosti lokalit, kde by se soutěž měla konat, a 

na příštím jednání bude definitivně dohodnuto, kolik soutěžících družstev bude přizváno.  

 

3/ Příprava krajské soutěže v PS – p. Růžička podal informaci o jednání na Kladně, kterého 

se zúčastnil spolu s p. Lacinou a s p. Hladíkem z HZS. Jako lokalita je zvoleno Sletiště Kladno, 

akce proběhne ve dnech 18. a 19. června 2022, soutěžní stroje Rosenbauer budou zapůjčeny 

z Bílých Poličan. Ze soutěže bude vypuštěna část závěrečného běhu, ale vyhodnocení bude 

postaveno tak, že budou sečteny tři nejlepší časy, z nichž vzejde přeborník v dané oblasti. P. 

Růžička požádal o zapůjčení terčů na požární útok, a sice Kolín, Mělník a Rakovník.  

 

Zástupci OSH Kolín uvedli, že bohužel nemají atestaci u své časomíry, což by mohl být 

problém, pokud by padl na soutěži národní rekord. P. Růžička doporučil kontaktovat Český 

meteorologický institut, kde by měli být schopni poradit s případnou atestací časomíry.  

 

Na soutěži nebude zajišťováno ubytování, strava pro rozhodčí bude zajištěna ve vedlejším 

hotelu.  
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P. Laitner vznesl dotaz na kvalifikaci rozhodčí instruktor. P. Spilka k tomuto dotazu uvedl, že 

nyní probíhalo poslední prodloužení, ale noví rozhodčí by mělo být až příští rok. Tuto 

kvalifikaci zajišťuje p. Pavel Marshall z Královéhradeckho kraje. Kurzy jsou zpravidla 

vypisovány 1 x ročně a zveřejňovány na stránkách SH ČMS. K tomuto uvedl p. Laitner, že na 

okrese Kladno mají pouze jednoho rozhodčího instruktora a byli by rádi, kdyby si jeden či dva 

další zájemci tuto kvalifikaci dodělali.  

 

Posléze navrhl p. Lacina, starosta KSH, aby na soutěži v roli zástupce velitele působil p. Milan 

Růžička a p. Martin Spilka jako hlavní rozhodčí.  

 

Resumé: O návrhu je dáno hlasovat s tím, že 1 hlas se zdržel hlasování, nikdo nebyl proti 

a ostatní členové rady byli PRO, návrh na obsazení obou funkcí byl tedy KORR schválen 

s tím, že bude předložen jednání VV KSH.  

 

4/ Krajská soutěž ve vyprošťování – v roce 2022 proběhne v Rožmitále pod Třemšínem. 

V tuto chvíli se nepředpokládá, že každý okres bude schopen dát soutěžní družstvo, avšak tuto 

záležitost bude třeba dořešit, neboť je samozřejmě cílem, aby se mohl zúčastnit nominant 

z každého okresního sdružení. HZS zabezpečí soutěž technicky a poskytne rozhodčí, finanční 

stránka bude zajištěna KSH Středočeského kraje, bude tedy nutno předložit předběžný rozpočet 

VV KSH ke schválení.  

 

Na dotaz pí. Havlínové, koho je možno nominovat, odpověděli p. Štěpánek a p. Růžička, že by 

se mělo jednat o jednotku, která má předurčenost k dopravním nehodám.  

 

Termín nesmí kolidovat s přípravou na Pohár starosty (28. 9.) a také s TFA (18. 9.), s největší 

pravděpodobností soutěž proběhne v první polovině září 2022.  

 

5/ Krajská soutěž v TFA – p. Růžička vyslovil poděkování p. Gerbergovi za realizaci schůzky 

s p. Mandysem a zástupcem firmy Dräger. Předmětem jednání byla představa zástupců KORR 

realizovat jedno z kol Středočeské ligy TFA jako krajské kolo Středočeského kraje. V tuto 

chvíli je představa taková, že v Bílých Poličanech proběhne přípravný kemp a ve Starém 

Kolíně, pravděpodobně 18. září 2022, krajské kolo ve Starém Kolíně s tím, že půjde o závod 

výše uvedené ligy, avšak proběhne dle pravidel TFA. Jelikož akce proběhne dle pravidel 

vydaných SH ČMS, je vyžadováno pojištění soutěže. P. Gerberg k tomuto dodal, že zástupci 

Středočeské ligy TFA souhlasí s úsekovým pojetím soutěže, dodají také veškeré překážky 

kromě časomír, které musí zajistit Středočeský kraj (třeba budou 4 časomíry). Středočeský kraj 

může dále zajistit 8 rozhodčích s kvalifikací na TFA, u zbývajících rozhodčích bude postačující 

kvalifikace na požární sport.  

 

Paní Havlínová uvedla, že OSH Kolín bude SDH Starý Kolín nápomocno při přípravě soutěže. 

Pan Růžička dále uvedl, že od den dříve proběhne ve Starém Kolíně nejen příprava soutěže, ale 

také jednání KORR. Dále požádal všechny přítomné, aby informovali ve svých okresech, že 

18. 9. 2022 proběhne krajská soutěž v disciplínách TFA. P. Spilka dodává, že propozice by 

měly být připraveny do dubna 2022.  

 

Další diskuze se týká kategorie žen a využití figuríny. Členové KORR se přiklání k tomu, aby 

figurína byla 40 kg, nikoliv 80 kg. Panuje shoda na tom, že nižší hmotnost figuríny může 

zvednout zájem mezi ženami o účast v soutěži. Rozhodně však není přípustné, aby v jakékoliv 

kategorii soutěžili závodníci mladší 18 let.  
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6/ Různé 

- Seminář vedoucích odborných rad represe – tento seminář proběhne ve dnech 26. až 27. 

února 2022 v Přibyslavi s tím, že jeho součástí bude také jednání KORR.  

- Hasič II. – p. Růžička vyzval přítomné zástupce okresních rad represe, aby se 

informovali, zda by našli zájemce o kvalifikaci Hasič II., v takovém případě by zajistila 

KORR zkušební komisi 

- Univerzita dobrovolného hasiče – p. Růžička vyzval přítomné, aby oslovovali ve svých 

okresech zájemce o studium 

- Dotaz: Videa pro školení rozhodčích požárního sportu – tato videa jsou soukromá, 

odkaz na uložení těchto videí přislíbil prověřit zástupce Kutné Hory; prověření přislíbil 

také zástupce Praha-západ 

- Dodatková informace k rozhodčím disciplíny a zástupcům rozhodčích disciplíny na 

Krajské soutěži v PS – zde p. Růžička doplnil, aby zástupci jednotlivých okresních rad 

při výběru rozhodčích brali na vědomí, že na tyto pozice je vyžadována kvalifikace 

rozhodčí instruktor.  

 

7/ Závěr – p. Růžička poděkoval všem za účast, popřál hezké Vánoce, vše dobré do nového 

roku a také šťastnou cestu domů. Jednání bylo ukončeno v 18.38 hod.  

 

 

 

 

 

 

Milan Růžička, vedoucí KORR: ……………………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Petra Myslínová Cejpková  
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